

C. T. CHARLEBOIS Peintre-Decorateur

342 & 344 RUE SAINT-DENIS.

TEL. MAIN 881 & 882

W. H. Cuthbert & Co.

BRASS FOUNDERS

Corporation Cocks - Caps and Nipples

37, 39 & 41 DUKE ST. - MONTREAL.

T. A. MORRISON & CO.

Milton Pressed Brick
American Enameled Brick
"Roman" Manufactured
Building Stone and
Ornamental Terra Cotta
Morrison Quarry Co's
Machine-Broken
Clean-Screened
"Banc Rouge" Syenite
Concrete & Macadam Stone
Concrete Top Dressing
Roofing Gravel
Building Limestone

Waterous "Champion"
Stone Crushing Plants
Concrete Mixers
Empire Rock Drills
Reliance Hoisting Engines
High Speed Engines
Saw Mill Machinery
Road-Making Machinery
Steam Road Rollers
Fire Appliances
Waterous Fire Engines
New and Second hand
Contractor's Plant

204 ST. JAMES STREET, MONTREAL.

Bell Telephone Main 4532.

**The John McDougall Caledonian
Iron Works Co. Limited**

MONTREAL

Manufacturers of Engines, Boilers, and
Machinery of every description

Builders in Canada of "WORTHINGTON"
Pumps for Water Works services.



AVIS

BAIN PUBLIC.

DES SOUMISSIONS cachetées, adressées au soussigné, et portant la suscription "Soumission pour un bain public", pour la construction d'un bain public dans le quartier Hochelaga, seront reçues au bureau du greffier de la Cité, jusqu'à MIDI, VENDREDI, le 28 JUILLET courant.

On peut examiner les plans et devis au bureau de MM. Lacroix & Piché, architectes, No 5 Square Beaver Hall.

Les soumissionnaires devront donner au bureau de la construction du bain et de la maison du gardien respectivement.

Les soumissions devront être accompagnées d'un chèque accepté au montant de 15 par cent du prix demandé.

Les soumissions seront ouvertes par le greffier de la Cité en présence des intéressés à la première assemblée de la Commission d'Hygiène et des Statistiques qui suivra leur réception.

On ne s'engage à accepter la plus basse ni aucune autre des soumissions.

L.-O. DAVID,
Greffier de la Cité.

BUREAU DU GREFFIER DE LA CITÉ.
HÔTEL DE VILLE,

Montréal, 14 juillet 1905.



NOTICE

PUBLIC BATH.

SEALED TENDERS addressed to the undersigned, and endorsed "Tender for a public bath" for the building of a public bath in Hochelaga Ward, will be received in the office of the City Clerk up to NOON, on FRIDAY, the 28th JULY inst.

The plans and specifications may be seen at the office of the architects, Messrs. Lacroix & Piché, No 5 Beaver Hall Square. Separate prices must be given for the bath itself and for the dwelling of the guardian.

A deposit of 15 per cent of the price asked for, in the form of an accepted cheque must accompany each tender.

The tenders will be opened by the City Clerk in the presence of the interested parties, at the first meeting of the Hygiene and Statistics Committee following the reception of the said tenders.

The lowest or any tender will not necessarily be accepted.

L.-O. DAVID,
City Clerk.

CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,

Montreal, 14th July, 1905.